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   Olyan, mint a használt karácsonyfa, én is hoznék inkább
négyet
  

   A ponyvairodalom néhány gyengébb láncszemét ajánlottuk fel ingyenes elvitelre Bagi Gábor
történész kollégánknak, aki ezzel a frappáns válasszal kínált meg bennünket.

  

   Adatközlő: Bagi Gábor, született: 1960. Jászladány (Jász-Nagykun-Szolnok megye)

  

   Gyűjtés helye, ideje: 2019. július 8. Szolnok (Jász-Nagykun-Szolnok megye)
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